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چشمی: مقصر هر دو گل مس رفسنجان من بودم

 یکشنبه ۱۹ فروردین ۱۴۰۳ - ۰۲:۵۰ شناسه خبـر : ۱۴۰۴۹۵

مدافع استقلال گفت: نتیجه بازی با مس آن چیزی نبود که میخواستیم و مقصر هر دو گلی که دریافت کردیم من
 بودم.

به گزارش خبرنگار ورزشی موج خبر، روزبه چشمی پس از تساوی 2-2 استقلال مقابل مس رفسنجان گفت: از هوادارانمان

ممنون هستم که به ورزشگاه آمدند. بازی قشنگی بود اما نتیجه آن چیزی نبود که میخواستیم. دو گل خوردیم که مقصر

هر دو من بودم و گردن میگیرم. بازیکنان ما تلاششان را کردند و بهترین عملکردشان را داشتند و مقصر هر دو گل من

هستم. باید امروز با اختلاف برنده بازی میشدیم و میدانم که این بازیکنان نتیجه امروز را قطعاً جبران میکنند.

وی ادامه داد: 2 بازی در اول هر دو نیمه خوردیم و قطعاً مقصر من بازیکنی بودم که نتوانستم شروع خوبی داشته باشم.
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تیم ما تا اینجا از جان و دل مایه گذاشته و از این به بعد هم ادامه میدهد.

چشمی درباره قضاوت بیژن حیدری عنوان کرد: داوری که 50-50 نبود، صحنههای 80 به 20 را هم برای مس میگرفت.

صحنه گل را ندیدم ولی مطمئن باشید جاهای دیگر بود داور پرچم میزد. برای حیدری خیلی احترام قائل هستم و

نمیشود که در دیداری که ما حمله میکنیم هر خطای 50-50 را برای حریف سوت بزند. بارها گفتم که فقط بحث

پنالتی و صحنههای دیگر نیست، همین که داور با اشتباهش تیم ما را از هجدهقدم حریف دور کرد درست نبود، توقع ما

بیشتر از داوری مانند حیدری است.

مدافع استقلال در واکنش به این موضوع که مساوی مقابل مس آبیپوشان را از مسیرش دور نمیکند؟ گفت: همه چیز

دست خودمان است، 2 امتیاز حساس را از دست دادیم ولی در بازیهای بعد جبران میکنیم. نباید سمت این مسائل

برویم و این تساوی را جبران میکنیم.

وی در پاسخ به این سوال که مشکلات مالی حل شد، گفت: نه، الان وقت حمایت است، هر مسئولی باید حمایت کند و الان

وقت بچهبازی و مشکلات ریز و درشت نیست. باشگاه و مدیریت از تیم باید حمایت کند، 8 هفته تا پایان لیگ باقی

مانده، مشکلات همچنان هست ولی باید حل و حمایت کنیم. باید مشکلات را تمام کنیم و اگر نمیتوانند حل کنند

بگویند نمیتوانند تا فکر دیگری کنیم.

چشمی در خصوص مصدومیت مهدیپور خاطرنشان کرد: انشاءاالله که چیزی نباشد. دعا میکنم که مصدومیتش جدی

نباشد. باید دعا کنیم تا فردا که تکلیف MRI ببینیم چه میشود و امیدوارم کمترین مصدومیت را داشته باشد.

مدافع استقلال در خصوص حضور پرشمار هواداران در بازی با مس گفت: نمیدانم چرا نباید روز جمعه بازی کنیم. روز

اول هفته باید بازی کنیم، این اتفاق کجسلیقگی است. فوتبال زیبا باید با تماشاگر باشد. با همین شرایط هم هواداران ما

آمدند.

وی در واکنش با 5 درصد دریافتی، مجموع دریافتیشان به 55 درصد رسیده است، یادآور شد: به سمت درصد نرویم،

مشکل ما این است که تا کار نیمچه مثبتی صورت میگیرد همه جا طوری صدایش در میآید که کسانی که اینترنت

ندارند میفهمند چه اتفاقی افتاده است. تیم ما مستحق خیلی کار بیشتر از اینها است.
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